
 

 

 

Fråga till samhällsutvecklingsnämndens ordförande Mikael 
Rye-Danielsen 
  

I mars 2024 skickade regionen ut dokumentet ”Plan för utveckling av den regionala 
persontågstrafiken”  på remiss till kommunerna i länet . En strategi för persontågstrafiken i 
länet fram till 2050. Persontågstrafiken är oerhört viktig för Knivsta kommun och den framtida 
planeringen borde vara högst intressant för kommunen.  

På grund av otydlig organisation och bristande resurser i förvaltningen lyckades inte Knivsta 
kommun att behandla remissen och svara i tid.  Ännu i december då remissvaren 
behandlades av Trafik och Samhällsutvecklingsnämnden (TSN) i Region Uppsala saknades 
helt reaktion på remissen från Knivsta kommun.   

Trots att betydelsen av en väl fungerande persontågstrafik inte kan överskattas, den är helt 
enkelt essentiell för vår kommun, så har frågan inte alls varit uppe till diskussion i någon av 
kommunens nämnder. 

  

Fråga till samhällsutvecklingsnämndens ordförande Mikael Rye-Danielsen: 

Kommer samhällsutvecklingsnämnden att behandla frågan politiskt och delge 
regionen Knivsta kommuns synpunkter innan beslut tas  i regionfullmäktige? 
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Harriet Swanberg (S) 

 


